
Keila algkool
1. septembril oli Keila alg

kooli kõrval asuval asfaltväl- 
jakul ilusas päikesepaistes ja 
paljude prominentide osavõtul 
pidulik avaaktus. Küsisin en
ne tseremoonia algust Keila 
linnapealt, millest seekord sel
line erakordne pidulikkus.

Linnapea Andres Pärt aval
das arvamust, e t esimene koo
lipäev on alati pidulik päev 
olnud. Erilist pidulikkust lisab 
sel aastal võib-olla asjaolu, et 
lastel üldse on võimalik kooli 
minna. Uute koolihoonete ehi
tamise võimalusi rahapuudu^- 
sel enam ei ole. Palju aastaid

kahes majas
plaanis olnud vene õppekeele
ga mammutkooli ehitamine 
jääb ära, ära langemas on ka 
vajadus sellise kooli järele.

Õppimisealist noorust on aga 
Keilas rohkelt. Iga Keila 1. 
keskkooli abituriendi kumma
gi käe otsa oli avaaktusel 
klammerdunud üks Keila alg
kooli 1. klassi õpilane. Kui oli 
lõppenud tseremoonia 1930. 
aastal valminud koolihoone 
Õuel, viidi kooli uustulnukad 
käekõrval naabruses Paldiski 
maanteel asuvasse lasteaeda. 
Linnapea sõnutsi tuleb vaestel 
aegadel ära kasutada kõik ole

masolevad hooned ja olemas
olevad inimesed. Keila algkool 
on üks juriidiline isik, kuid 
sisuliselt juhatab selle juht
kond kaht kooli kahes erine
vas majas.

Üks neist majadest ongi Kei
la valla ja Keila alevi poolt 
püstitatud Vabadussõjas lan
genute mälestuseks. Aktu
sel viibisid Keila linnapea 
kõrval ka Ülemnõukogu esi
mees, Harju maavanem ja tei
sed ametlikud isikud.
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